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Vragen van het lid Jasper van Dijk (SP) aan de Minister van Defensie over 
problemen met de JSF (ingezonden 29 januari 2014). 

Vraag 1
Wat is uw oordeel over het rapport van het Pentagon, waaruit blijkt dat er 
grote problemen zijn met het onderhoud, de software en de betrouwbaarheid 
van de Joint Strike Fighter (JSF)?1 

Vraag 2
Is de JSF kwetsbaar voor «raketinslagen en onweer» en zitten er fouten in de 
software die reeds geleverd is? Hoe oordeelt u over de in het rapport 
genoemde problemen? 

Vraag 3
Wordt uw personeel, dat betrokken is bij de JSF, door de Amerikanen 
voldoende op de hoogte gehouden van de problemen? Zo nee, vindt u dat 
aanvaardbaar? 

Vraag 4
Is het waar dat de problemen een vertraging van 13 maanden veroorzaken in 
de planning? 

Vraag 5
Wat voor gevolgen heeft deze vertraging voor uw eigen planning rond de 
aanschaf van de JSF? 

Vraag 6
Geven de problemen en vertragingen aanleiding tot een heroverweging van 
uw planning rond de JSF? Zo nee, hoeveel moet er nog meer misgaan 
voordat u wel overgaat tot heroverweging? 

1 http://nos.nl/artikel/601432-grote-problemen-met-jsf.html
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Vraag 7
Hoe kunt u «niet erg geschrokken» zijn van een rapport dat u nog niet heeft 
gelezen? Is het niet professioneler om pas commentaar op een rapport te 
geven nadat u het heeft gelezen?2 

Vraag 8
Wanneer gaat u het rapport lezen, zodat u een onderbouwde reactie aan de 
Kamer kunt sturen?

2 http://nos.nl/artikel/601547-hennis-laconiek-over-jsfprobleem.html
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